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PROTOKÓŁ NR XLV/17 
z obrad XLV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 18.30 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Maleszewski Wojciech 

13. Mścichowski Andrzej 

14. Muryjas-Rząsa Halina 

15. Niewiarowski Andrzej 

16. Opara Anna 

17. Paszkowski Tomasz 

18. Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin 

Radni nieobecni na Sesji RM: 

1. Podlaski Kazimierz 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie pani Henryce Jagielskiej zaświadczenia o wyborze na radną miasta Grajewo 

w wyborach uzupełniających do Rady Miasta Grajewo oraz złożenie przez nią ślubowania. 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje z realizacji 

uchwał. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo 

na lata 2016-2018”. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia 

ich przedmiotu działania i składów osobowych; 
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b) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

własnego Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie 

usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia 10 października 2011 

roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami 

– etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020; 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Grajewo; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

e) zmiany nazwy ulicy; 

f) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta 

Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

j) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017;  

k) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów; 

l) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

m) uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2018 rok. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

10. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miasta. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie XLV Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XLV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XLV zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 20 

radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad 

podjęcia uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być 

zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin przekazania 

informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków 

oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji /Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Zaproponowała, by był to nowy pkt 7n i poddała go pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy 

pkt 7n. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 7n – przy 19 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad XLV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie pani Henryce Jagielskiej zaświadczenia o wyborze na radną miasta Grajewo 

w wyborach uzupełniających do Rady Miasta Grajewo oraz złożenie przez nią ślubowania. 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje z realizacji 

uchwał. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo 

na lata 2016-2018”. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia 

ich przedmiotu działania i składów osobowych; 

b) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

własnego Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie 

usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia 10 października 2011 

roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami 

– etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020; 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Grajewo; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

e) zmiany nazwy ulicy; 

f) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta 

Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok; 

j) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017;  

k) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów; 

l) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

m) uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2018 rok; 

n) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które 

powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 

wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 

wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia 

wykorzystania dotacji. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

10. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miasta. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie XLV Sesji Rady Miasta. 
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Poza porządkiem obrad oddała głos Panu Mirosławowi Sawczyńskiemu. 

Pan Mirosław Sawczyński 

Jako pasjonat kolei uhonorował Burmistrza Dariusza Latarowskiego „Oskarem Braci 

Sawczyńskich”- symboliczną statuetką wykonaną ze wszystkich elementów trzymających szyny - 

za wkład na rzecz rewitalizacji dworca kolejowego w Grajewie. Ponadto podziękował  Radzie 

Miasta za wsparcie działań Burmistrza, przekazując  na ręce Przewodniczącej okolicznościowe 

pismo oraz  dokument z 1959 roku.  

Symbolicznym podziękowaniem - za działania w tym obszarze- uhonorował także Posła na Sejm 

RP Kazimierza Gwiazdowskiego, wręczając je Radnej  p. Monice Stefańskiej ,która pełni 

jednocześnie funkcję Dyrektora Biura Poselskiego. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Zaprosił do obejrzenia filmu promującego miasto Grajewo w ramach Łomżyńskiego Forum 

Samorządowego. 

Pan Krzysztof Czaplicki – Prezes ZAKREM Sp. z o. o. 

Omówił przekształcenie firmy ZAKREM ze spółdzielni pracy w spółkę z o. o. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Przeszła do złożenia ślubowania przez Panią Henrykę Jagielską. Oddała głos Pani Wandzie 

Mieczkowskiej – Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Pani Wanda Mieczkowska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 

Przedstawiła wyniki wyborów uzupełniających do Rady Miasta, które odbyły się 3 grudnia 2017 r., 

a w których mandat radnego zdobyła Pani Henryka Jagielska. Następnie wręczyła nowej radnej 

zaświadczenie o wyborze. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Odczytała rotę ślubowania, a Pani Henryka Jagielska wypowiedziała słowa: „ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. Stwierdziła, że obecnie na 21 osób ustawowego składu Rady w obradach aktualnie 

udział bierze 20 radnych. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 4.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Janusz Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował Burmistrzowi za promowanie miasta Grajewo przez wspaniałe dekoracje świąteczne. 

Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta 

Zapytał o kanalizacje deszczową w ul. Ełckiej. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXXVIII i XXXIX Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje 

stanowią Załącznik nr 6 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 
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Miasta, tj. od dnia 29 listopada 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 7 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXVIII i XXXIX 

Sesji Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 listopada 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVIII i XXXIX Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 listopada 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVIII i XXXIX Sesji Rady Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie 

sprawozdania. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście 

Grajewo na lata 2016-2018” /Informacja stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji 

„Miejskiego Programu Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018”. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny w mieście Grajewo na lata 2016-2018” – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 7a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych. Powiedziała, 

że nowa radna – Pani Henryka Jagielska zgłosiła akces do Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego i Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/337/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu 

działania i składów osobowych. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLIV/337/17 zmieniającą uchwałę 
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w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów 

osobowych /Uchwała stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

 

ad 7b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: 

BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego Miasta Grajewo w zakresie 

gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Grajewo 

aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami 

zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami 

– etap III – PSZOKI”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. Zapytała, czy w przedmiotowej 

sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLV/338/17 w sprawie powierzenia 

spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego Miasta 

Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie usług publicznych 

w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla 

realizacji projektów pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” 

i „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanych 

ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 

i Środowisko na lata 2014-2020. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLV/338/17 w sprawie powierzenia spółce 

pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego Miasta Grajewo 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto 

Grajewo aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki 

odpadami zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów 

pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020 /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się. 

ad 7c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo. Zapytała, 

czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/339/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Grajewo. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/339/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 12  do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 7d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski.  

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał o ceny dzierżawy nieruchomości z pkt 1, 4 i 5 uzasadnienia. 

Pani Elżbieta Kozłowska – Naczelnik WNP 

Powiedziała, że tak było kiedyś ustalone. Dodała, że budynek po starej kotłowni zostanie 

przeznaczony do rozbiórki, ze względu na jego stan techniczny. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/340/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/340/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami 

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 13  do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy. Zapytała, 
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czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/341/17 w sprawie 

zmiany nazwy ulicy. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/341/17 w sprawie zmiany 

nazwy ulicy /Uchwała stanowi Załącznik nr 14  do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

ad 7f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/342/17 w sprawie 

przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/342/17 w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 15  do Protokołu/ 

przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 

rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 



10/15 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/343/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/343/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 16  do Protokołu/ 

przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/344/17 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/344/17 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 17  do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 
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do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/345/17 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/345/17 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 18  do Protokołu/ 

przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7j 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/346/17 w sprawie 

wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/346/17 w sprawie wydatków 

budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 19  do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7k 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

wydzielonych rachunków dochodów. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi 

lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/347/17 

zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/347/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 

do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Następnie zarządziła przerwę w obradach o godz. 17.15. Wznowienie XLV Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 17.25. 

 

ad 7l 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały oraz do projektu uchwały 

budżetowej /Załącznik nr 21 do Protokołu/. Temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej /Załącznik nr 22 do Protokołu/ 

odnośnie przedmiotowego projektu uchwały.  Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś 

uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLV/348/17 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2028. 

Głosowanie:  17 głosów za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLV/348/17 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2017-2028 /Uchwała stanowi Załącznik nr 23 

do Protokołu/ przy 17 głosach za, 2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7m 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Grajewo na 2018 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec 

braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej /Załącznik nr 24 do Protokołu/ 

odnośnie przedmiotowego projektu uchwały. Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLV/349/14 w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Grajewo na 2018 rok. 

Głosowanie:  16 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLV/349/17 w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Grajewo na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/ przy 16 głosach za, 

2 przeciw, 1 wstrzymującym się. 

ad 7n 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego i osoby 

fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

w tym zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu 

jej wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 

wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania 

dotacji. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec braku zgłoszeń 

do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego dzisiejszego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej 

i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/350/17 w sprawie

 trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być 

zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin 

przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, 

wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLV/350/17 w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji 

i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych 

wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia 

wykorzystania dotacji /Uchwała stanowi Załącznik nr 26  do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 4. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie Pana Andrzeja Mścichowskiego dotyczące kanalizacji deszczowej 

w ul. Ełckiej odczytał komunikat GDDKiA oddział w Białymstoku o unieważnieniu przetargu 

na przebudowę DK nr 65 na ul. Ełckiej z powodu zbyt wysokich ofert.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Przedstawiła wykaz interpelacji i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym 

/Załącznik nr 21 do Protokołu/. Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad 

za zrealizowany. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 27 

do Protokołu/ w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 19 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XLIV Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XLIV Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLIV/17  z obrad 

XLIV zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 29 listopada 2017 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLIV/17 z obrad XLIV zwyczajnej 

Sesji Rady Miasta z dnia 29 listopada 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 18 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. 

Pan Andrzej Jabłoński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

Podziękował Burmistrzowi i Radzie Miasta za współpracę w 2017 roku i złożył życzenia 

noworoczne. 

Pan Tomasz Babul – Radny Miasta 

Poruszył problem dużej ilości sprzętu AGD pod śmietnikami – zwrócił się z prośbą o częstsze 

odbieranie ich przez PUK. 
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Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

W związku z planowaną budową siedzi gazu w mieście zapytał, czy miasto będzie przystępowało 

do projektów w kierunku wymiany kotłów węglowych na kotły gazowe. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że takie projekty są przygotowywane i myślimy o przystąpieniu do nich, jednak jest 

jeszcze za wcześnie, by o tym mówić. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miasta: 

• Pismo Wicemarszałka Sejmu RP pana Stanisława Tyszki /Załącznik nr 29 do Protokołu/ ; 

• Pismo Wojewody Podlaskiego /Załącznik nr 30 do Protokołu/. 

Przypomniała o nadchodzących wydarzeniach i uroczystościach. Złożyła życzenia noworoczne. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 18.30 zamknęła XLV Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLV zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 

 

 

 


